
KOMUNALA V NASLEDNJIH PETIH LETIH

Brez prispevka
občanov ne bo šlo!

V pripravah na četrto sejo skupSčine komunalne skupnosti Ijub-
Ijanskih obtin, 19. novembra, je bil sredi lega meseca skhcan
sestanek združene delegacije občine Bežigrad za to skupščino.
Vodje konferenc delegaci). predstavnlki krajevnih skupnosti in
družbenopolitičnih delegacij so obraunavali gradivo za skupščino
mestne komunalne skupnosti - predvsem uresniiitev letošnjega
plana na področju komunalnega gospodarslva. rebalanse letoš-
njih planov. osnutek samoupravnega sporazuma o temeljih plana
komunalne skupnosli Ijubljanskib obfitn za naslednje srednje-
mtno obdobje tef, med drugim, izhodiSia za izdelavo pravilnika
za določan(e prioritete izgradnfe komunalnih objektov in naprav v
KS. Na seji so za predsednika zdruiene konlerence delegacij
Beiigrada za skupščino komunalne skupnosti izvolili ALFONZA
GOSPODARIČA \z krajevne skupnosti Stozice.

Sklicatelji združerte koniarence delegacij so se ze srečali s prvo
težavo - z neprisotnost|o delegatov. Med Ijubljanskimi obfiinami
imata le Moste-Potje in Bežigrad organizirane konterence delega-
cij tako. da imajo sedeže v krajevnrh skpnostih in v orgamzacijah
združenega dela po teritonalnem principu. V ostalih treh Ijubljan-
skiti občinah so konterence detegacij obhkovane v krajevnib
skupnostlti, kjer sa vanje vključuje tudi združeno delo. Tokrat so
bile na seji prisotne vse štiri konference delegacij iz krajevnih
skupnosti, od osmih konferenc delegacij \z združenega dela pa so
priSll te trije delegati. Predslavnik občinskega slndikalnega sveta
je zato seznanil prisotne, da nekatere orgamzacije zdruzenega
dela nisp želele prevzetl sedeža konferenc delegaci) in da bo
temu primerno občinski sindikalni svet ukrepal, da bo delo dele-
gatov lahko vendarie steklo,

Razprava se je najbolj osredotofiils na temelje plana za nasled-
nje srednjeročno obdobje Konkretne naloge. ki jih predvideva
osnutek 30 žal zgolj spisek želja, ki so jih na komunalni skupnosti
IJubljanskih obCin zbrali s posebnim vpra&alnikom in so glede da
višino predvidenih sredstev za prlbMzno sedemkrat prevelike.
Sporazum o temeljih plana predvideva, 6a tiodo imale v prthoti-
njih patih letih prednost predvsem oskrba z delicitarnimi komu-
nalnimi dejavnostmi, ki so zivljenjskega pomena (za Bežigradom
je lo prav gotovo vodooskrba in zavarovanje vodnih virov ob Savi)
pri Izvajanju komunalnih storitev pa bodo skrbeli predvsem za
njihovo sočasnost. Sporazum predvtdeva tudi povišanje in spre-
membo nekatarih stopenj. ki se izdvajajo za komunalo iz bruto
osebnega dohodka. iz Čistega dohodka ter iz nadomestila za upo-
rabo stavbnega zemljiSča Vendar zaradi števiinih zelja. kot je
poudaril SLAVKO MATiClČ. vržilec dolžnosti vodje strokovne
službe KSLO, brez lastne udeležbe občanov ne bo 3lo! Poleg tega
bo treba tudi prekiniti z dvoličnim obnaSanjem, ko kol krajani
zahtevamo popofno komunalno opremljenost svoje okotice. ko(
detavci pa nismo pripravljeni pristopili k samoupravnem spora-
zumu in plačevati za komunalo.

V razpravi so delegati med drugim opozorili. da bo treba veltko
pozornosti nameniti Izdelavi praviCnih kriterijev za pfednostne
nalozbe in menilj, da se ne bi smelo zgoditi, da bi kakSna krajevna
skupnostl Izpadla. saj ^si plačujemo komunalni dinar. Delegat KS
Ježica je predlagal, da Bl bilo treba pnoritetno listo sestavili ie na
ravni občine in dodal, da bi moralo biti varovanje vodnih virov ob
Savi uvričeno med mestne prednostne naloge, ne le med občin-
ske. Detegatka iz iste KS, pa je predlagala, naj bi imela. tako kot
do zdaj, vsaka KS na občinski ravni svojega ddlegata.

Razprava pa Se nj zaključena, sa) so dokumenti poslani nazaj v
konference delegacij, mnenja pa se bodo. kot kaže, kresala tudi
na skupačim KSLO. .

V. P.


